
Till stadsdelsnämnden 

 

 

 

 

Om behovet av kameraövervakning vid Spånga station och delar av Spånga centrum 

 

 

 

 

 

Frågan om kameraövervakning vid Spånga station har aktualiserats ånyo. Polismyndigheten i 

Stockholm har – efter det att man fått tillstånd till dygnet-runt-övervakning av delar av Tensta centrum 

och Rinkeby centrum – uttalat att man har för avsikt att återigen ansöka om kameraövervakning av 

Spånga station. 

 

Detta är positivt. Stationsområdet är en synnerligen otrygg plats i vår stadsdel och fler åtgärder är 

absolut nödvändiga för att bidra till att öka tryggheten för boende i Spånga, resenärer och företagen i 

centrum.  

 

Samtidigt har SL ansökt om utökat kameraövervakning av bland annat Rinkeby station i betydelsen att 

man vill ha tillstånd att rikta sina trygghetskameror utåt för att på det sättet utöka nedslagsfältet för 

kamerornas räckvidd. Även detta ser vi positivt på och vi föreställer oss att det – ifall tillstånd ges – 

även kan vara aktuellt vid Spånga station. 

 

Sammantaget skulle detta öka tryggheten avsevärt och bidra till att fler brott som begås i och i 

närheten av Spånga station kan klaras upp. 

 

Mot bakgrund av detta föreslår vi att stadsdelsnämnden uttalar sitt stöd till Polismyndighetens strävan 

efter kameraövervakning vid Spånga station, samt uppvaktar SL för att få till stånd en liknande lösning 

som den som nu är på gång vid exempelvis Rinkeby tunnelbanestation. 

 

 

 

Spånga den 15 maj 2017 

 

Ole-Jörgen Persson 

Vice ordförande (M)  


